



制作 李波

证券代码:688220 证券简称:翱捷科技
翱捷科技股份有限公司
2023年第一季度报告

公司董事会及全体董事保证本公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏,并对其内容的真实性、准确性和完整性依法承担法律责任。

一、主要财务数据
(一) 主要会计数据和财务指标
单位:元,币种:人民币

Table with financial data including items like 营业收入 (Operating Revenue) and 归属于上市公司股东的净利润 (Net Profit Attributable to Shareholders).

二、非经常性损益项目和金额
单位:元,币种:人民币

Table detailing non-recurring gains and losses, including items like 非流动资产处置损益 (Non-current asset disposal gains/losses).

三、其他提醒事项
请投资者关注关于公司报告期经营情况的其他重要信息

Table with 3 columns: Item (项目), Amount (本期金额), and Note (说明), detailing various financial and operational aspects.

将公开发行的证券信息披露解释性公告第1号——非经常性损益中列举的非经常性损益项目界定为经常性损益项目的情况说明

Table with columns: Project Name (项目名称), Change Rate (变动比例%), and Main Reason (主要原因).

一、股东信息

(一) 普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table showing shareholder information, including names, shareholding percentages, and types of shares held.

前10名无限售条件流通股持股情况

Table listing the top 10 shareholders of unlimited shares, including names, share counts, and percentages.

注:10名无限售条件流通股股东参与融资融券业务情况说明(如有)

本期发生同一控制下企业合并的,被合并方在合并前实现的净利润为:0.00元,上期被合并方实现的净利润为:0.00元

Table with financial data for the period, including 营业收入 (Operating Revenue) and 归属于上市公司股东的净利润 (Net Profit Attributable to Shareholders).

母公司资产负债表

Table showing the balance sheet for the parent company, including assets and liabilities.

母公司利润表

Table showing the profit statement for the parent company, including revenues, expenses, and profits.

公司负责人:戴琛家 主管会计工作负责人:杨新华 会计机构负责人:沈研

母公司资产负债表
2023年1-3月
编制单位:翱捷科技股份有限公司

Table showing the balance sheet for the parent company, including assets and liabilities.

母公司利润表

Table showing the profit statement for the parent company, including revenues, expenses, and profits.

公司负责人:戴琛家 主管会计工作负责人:杨新华 会计机构负责人:沈研

母公司利润表
2023年1-3月
编制单位:翱捷科技股份有限公司

Table showing the profit statement for the parent company, including revenues, expenses, and profits.

母公司现金流量表

Table showing the cash flow statement for the parent company, including operating, investing, and financing activities.

公司负责人:戴琛家 主管会计工作负责人:杨新华 会计机构负责人:沈研